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Opening voorzitter 
Voorzitter Stephan van Gurp opent de vergadering en biedt gelijk excuses aan voor de laat 
aan geleverde stukken. Volgend jaar zal het bestuur deze eerder gereed hebben. Ook is het 
streven om de ALV volgend jaar al in oktober te organiseren. 
 
Sportief hebben we een aantal leuke successen geboekt met als absoluut hoogtepunt de 
promotie van het 1ste elftal naar de derde klasse. Ook is de nieuwbouw afgerond en in 
gebruik genomen. Dit betekent echter wel dat we financieel nu krap zitten. Concreet houdt 
dit in dat we in het huidige seizoen financieel voorzichtig moeten zijn. 
 
Het bestuur wil graag in gesprek gaan met de leden en daarom werd het interactieve deel ‘In 
interactie met het bestuur’ bedacht. Vanwege de lage opkomst bij de vergadering is echter 
besloten om dit naar een later moment te verplaatsen.  
 
Terugblik notulen 2020/2021 
De locatie van het roken is niet ideaal vlak voor de ingang van ons sportpark. We hebben 
hier als bestuur over nagedacht om deze te verplaatsen, maar het is ons niet gelukt om daar 
een geschikte locatie voor te vinden. We willen aan onze leden vragen om hierover mee te 
denken.   
 
Het glaswerk langs de lijn is ons een doorn in het oog. Vanuit de kantine zetten we steeds 
meer in op plastic glazen. Dit gaat al een stuk beter, maar het moet nog veel beter dus dit 
blijft een aandachtspunt.  
 
Christ Geppaart vroeg vorig jaar naar het EHBO-plan van de vereniging. Door andere 
prioriteiten, zoals de nieuwbouw, is dit op de plank blijven liggen. Inmiddels is er contact 
met Yorick van Nijnanten (fysio van de selectie) om hierover mee te denken. 
 
Elk weekend blijft het een uitdaging om genoeg scheidsrechters op het veld te hebben staan. 
Het bestuur is blij dat er een aantal nieuwe mensen zich heeft gemeld om te fluiten, maar de 
aanwas is en blijft klein en er zijn nog meer scheidsrechters nodig.  
 
Max Lips vroeg vorig jaar of er ook een cursus voor seniorentrainers is. Dit naar aanleiding 
van Train de trainer voor de jeugd. Joop van Eck heeft aangegeven om hiertoe bereid te zijn. 
Geïnteresseerden kunnen zich bij Joop melden. 
 
De jubilarissen werden dit jaar tijdens de Kaderavond in het zonnetje gezet. Helaas ging het 
met uitnodigen niet helemaal goed. Mensen werden dubbel uitgenodigd of ontvingen juist 
geen uitnodiging. Met de niet uitgenodigde mensen is inmiddels contact geweest en dit 
wordt opgelost. 
 
Tijdens de bestuursverkiezingen zijn Dirk van Oosterbosch (voorzitter recreatieve zaken) en 
Jan Bosma (voorzitter algemene zaken) unaniem gekozen door de aanwezige leden. Ook is 
secretaris Yannic van den Broek unaniem herkozen. Gedurende het seizoen is er nog een 
mutatie geweest. Niels Diepstraten is afgetreden als bestuurslid facilitaire zaken. Dit wordt 
in de praktijk opgepakt door Jan Tempelaars, maar hij zal niet plaatsnemen in het bestuur.      



 

 
2021 -2022: missie en visie 
Voorzitter Stephan van Gurp legt nog een keer de missie en de visie uit van onze vereniging 
aan de aanwezigen. In 2020 bedachten we met medewerking van vele leden deze 
doelstelling. De vergadering is vervolgens opgebouwd aan de hand van verschillende 
kernpunten.  
 
Missie sv Terheijden: 
 
"S.V. Terheijden is een voetbalvereniging waar gezelligheid en sport 
samenkomen te midden van het dorpsleven in Terheijden. De vereniging bindt 
en verbindt leden en laat deze in een veilige omgeving zichzelf ontwikkelen 
als persoon en als voetballer."  
 
 Visie van S.V. Terheijden:  
 
"S.V. Terheijden is een voetbalvereniging waar iedereen zich thuis en 
gewaardeerd voelt. Er wordt gezien wat leden, vrijwilligers, supporters en 
sponsoren voor de verenging betekenen. Als lid speel je op een passend 
niveau en word je uitgedaagd om het beste uit jezelf te halen. Het plezier 
van de leden staat voorop. Binnen de vereniging doen we de dingen samen en 
kennen we een gezamenlijke verantwoordelijkheid. Samen onderhouden we een 
financieel gezonde organisatie, een positief imago, hebben we oog voor 
duurzaamheid en blijven we open staan voor de wereld om ons heen." 
 
Gezelligheid  
Een wijziging in de organisatie is dat Menno Geurts is afgetreden als kantinebeheerder en is 
opgevolgd door Ferdi Mertens. Jan Bosma, voorzitter Algemene zaken, zorgt hier voor de 
ondersteuning en kijkt mee naar de inkoop en het rooster.   
 
Als bestuur willen we meer structuur krijgen in onze organisatie. Mario de Peijper geeft 
hierbij aan dat er meer valt te winnen met het werven van nieuwe vrijwilligers dan dat de 
kantineprijzen worden verhoogd. Jan Bosma geeft aan dat we op zoek zijn naar mensen die 
op zaterdag leiding kunnen geven in de kantine.  
 
Er wordt een discussie gevoerd over het inzetten van vrijwilligers.  
 
Mario de Peijper geeft aan dat er bestuursleden misschien meer aanwezig moeten zijn op de 
zaterdag. Sommige bestuursleden zitten met tijd en werk waardoor dit moeilijker is en 
sommige komen liever op de zondag. Ook wordt in discussie aangegeven dat er meer 
binding moet komen met de jeugd, omdat de kantine op zaterdag vaak snel leegstroomt en 
dat ze amper in de kantine blijven hangen. Hier zullen we als bestuur actie op moeten 
nemen om mensen meer in onze kantine te houden. Bijvoorbeeld door een middag te 
organiseren voor de jeugdteams.   
 
 
 



 

 
Ook wordt geopperd om voor het barpersoneel een instructieavond te organiseren om deze 
mensen alles goed uit te leggen, zodat in de toekomst alles goed wordt opgestart en ook 
weer wordt afgesloten.  
 
100-jarig bestaan 
Er is een commissie opgericht om het 100-jarig bestaan te vieren in 2026. De commissie 
bestaat nu uit vier leden: Max Lips, Roel Weijters, Jurgen Govers en Stephan van Gurp.  Deze 
commissie is nog op zoek naar meer leden.  
 
Sport  
 
Senioren 
Het grootste succes van seizoen 2021/2022 is dat ons 1ste elftal is gepromoveerd naar de 
derde klasse. Tijdens het toelichten van het technische beleidsplan geeft Joop van Eck aan 
dat het aankijken wordt hoe ons 1ste elftal zich houdt in derde klasse.  Daarna kunnen we 
weer gaan kijken naar nieuwe doelen.  
 
J0-23 is een nieuw elftal in ontwikkeling. Andere seniorenteams vragen geregeld spelers van 
dit elftal. We zullen na dit seizoen moeten evalueren of we verder gaan met dit team.  
 
Jeugd 
Verschillende jeugdteams worden goed begeleid, maar het is niet altijd even makkelijk. Ook 
in de jeugd wordt er veel met vrijwilligers gewerkt, wat soms een uitdaging blijft. Cruciaal is 
om met elkaar het gesprek aan te gaan en steeds een oplossing te blijven zoeken.  
 
Omgaan met spullen 
Henk Hendrikx geeft aan dat de kleedkamers soms een puinhoop zijn en dat er te lang 
gedoucht wordt. Er worden soms zelfs spullen kapot gemaakt. Fred Vrolijk haakt hierop in en 
zegt dat er een whiteboard al niet meer in de juiste staat verkeerd. We moeten als 
vereniging zuinig zijn op onze spullen, zodat er geen onnodige kosten gemaakt hoeven te 
worden.  
 
Recreatieve zaken  
30+ dames en het derde zijn vorig seizoen kampioen geworden. Er zijn inmiddels gastheren 
gevonden, waardoor er altijd iemand aanwezig is om de uitspelende teams netjes te 
ontvangen en eventuele calamiteiten af te handelen.  
 
 
Dorpsleven  
Er is door de communicatiegroep meer zichtbaarheid online gekomen, vooral op Facebook 
en Instagram. Ook is de Voetbal Allerlei opnieuw uitgegeven, niet meer wekelijks maar wel 
één keer in het kwartaal.  
 
 
 
 



 

 
Verbinding  
De sponsorcommissie is erg goed bezig geweest: het aantal sponsors is explosief gegroeid 
met 25 nieuwe sponsoren. Daarnaast is er in de jeugd een eenheid gecreëerd door de 
junioren helemaal aan te kleden in dezelfde shirts dankzij Jaap Rasenberg (Bouwbedrijf Jaap 
Rasenbergen) en Erik van der Meijden (Simson Applicaties). Ook krijgen we nieuwe 
omheining rond het hoofdveld van de gemeente. De sponsorcommissie heeft alle sponsoren 
uitgenodigd om samen naar de wedstrijd Terheijden 1 - VCW 1 te kijken. De opkomst was 
gezellig druk en zowel de wedstrijd als de derde helft was een succes.    
 
 
Veilig Ontwikkelen.  
Vertrouwenspersonen moeten nog meer zichtbaarheid krijgen binnen onze vereniging. 
Mitchell Boomaars geeft aan dat door NOC*NSF daar een voorlichtingsavond over gegeven 
kan worden. Dit moet via de gemeente worden aangevraagd.   
 
Mascha de Been geeft aan dat de 30+ dames een onvolledig tenue heeft. Stephan en Edwin 
geven aan om naar oplossing te zoeken. Een oplossing zou zijn om met de VR1 de shirtjes 
samen te gebruiken en vervolgens tijdig te wassen, zodat ze op zondag ook weer gebruikt 
kunnen worden.   
 
 
Nieuwbouw kleedkamers. 
Tijdens een ingelaste ALV hebben de leden goedkeuring gegeven aan een bouwsom van 
€977.000. Daarna is er een nieuw bestuur gekomen, hebben we de plannen herzien en zijn 
we op een begrote bouwsom van €942.000 uitgekomen. Tijdens de bouw zijn er flinke 
tegenvallers gekomen, waardoor we financieel erg zijn uitgelopen. Uiteindelijk zijn de 
kleedkamers in mei 2022 officieel geopend.  
 
Teun van de Steenhoven vraagt hoe de gemeente is uitgegaan van de 1/3, 2/3-regeling.  
Stephan legt uit hoe dit in zijn werk is gegaan. De gemeente vond kort gezegd dat we de 
nieuwbouw konden realiseren voor €660.000. Alle offertes waren fors hoger echter wilde de 
gemeente het bedrag niet aanpassen.  
 
Schuld oplossen 
De totale bouwkosten zijn uitgelopen naar ruim €1.000.000. We komen hierbij € 40.000 
tekort. Met onze hoofdsponsor Rasenberg is een lening afgesproken. De gemeente moet 
over de brug komen met het straatwerk wat eigenlijk voor rekening valt van de gemeente, 
maar door de vereniging betaald is.  
Mitchell Boomaars vraagt of er een duurzaamheidsplan is. Stephan geeft aan de 
kleedkamers duurzaam zijn gebouwd. Er is wel gekeken naar LED-verlichting, maar dat is 
momenteel financieel nog niet haalbaar.  
 
 
 
 
 



 

 
Jaarrekening 
Joop van Eck presenteert de jaarrekening 2021/2022 omdat Peter van den Broek afwezig is. 
Begroting voor 2022-2023: Energie blijft een moeilijke post, omdat we een nieuwbouw 
hebben gerealiseerd. De kosten zijn nu het dubbele van wat we eerst betaalden. Maar we 
weten nog niet wat onze daadwerkelijke verbruikskosten gaan zijn. De regering gaat een 
extra subsidie uitleveren alsook de gemeente. De douches gaan terug naar37 graden. De 
vloerverwarming blijft zo vast mogelijk staan. De slimme schakelaars komen terug in de 
kantine, zodat er zuiniger om wordt gegaan met de belasting van de apparaten. Mocht het 
nodig zijn dan is het een optie om een energietoeslag te rekenen aan onze leden.  
 
We moeten terug naar een positief saldo. We hebben een meerjarenbegroting gemaakt om 
in de loop van de jaren ons saldo weer op te waarderen. We kunnen overal nog stappen 
maken om van onze vereniging weer een goede, gezonde club te maken.  
 
Seizoen 2022-2023  
De focus voor het huidige seizoen ligt op continuïteit en stabiliteit. Het bestuur wil graag de 
organisatie stabiele maken. We kunnen onszelf nog verbeteren in de activiteiten die we 
doen. Mitchell Boomaars merkt hierbij op om met een jaarkalender te werken en zo 
bepaalde data tijdig te communiceren. Het bestuur wil graag nog een online enquête doen 
onder de leden. Daarnaast gaat het bestuur in gesprek met de leden om te horen wat er 
speelt binnen de vereniging.  
 
Rondvraag 
 
Teun van den Schoonhoven merkt op dat er meer wedstrijden op de zaterdagavond 
gespeeld kunnen worden. Dit zou goed zijn voor de kantine inkomsten. Stephan merkt op 
dat we hierover in gesprek moeten gaan met de teams en andere verenigingen. Fred Vrolijk 
merkt op dat er sommige producten al snel op zijn in de kantine en dat we zo inkomsten 
mislopen. De inkoop moet hier beter.  
 
Rik de klerk merkt op om leden vooruit te laten betalen zodat er meer snel geld binnen 
komt.  
 
Marsha de Been merkt op om feestelijk avond met alle teams te organiseren in de kantine 
en dat de opbrengsten dan naar de vereniging gaan. 
 
Alex de Peijper merkt op dat niemand weet waar de opbrengst van de zonnepanelen die op 
ons dak liggen naar toe gaat. Stephan geeft aan dat we ons dak verhuren.  
 
Einde.  
 
 


